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BESTYRELSESMØDE – 12 APR 2023 
 

Sted:  Bestyrelseslokalet 

Klokkeslæt: 1800 – 2000 

 

Deltagere: Sandra, Mikael, Michael, Kirsten, Lene, Niels, Tina, Michelle, 

Maiken (NFM/Venner) 
 

Afbud:  Tina B. 

 

Næste møde: 7. juni 2023 

 

Referent:  Sandra 

 

 

 DAGSORDEN REFERAT 
   

 Velkomst v/Mikael 

a. 
Godkendelse af referat fra sidste 

møde 

Referatet godkendes. 

   

 Punkter fra forretningsudvalget 

b. 

Overordnet status på HOSK 

v/Mikael 

 

Elevskolen hænger godt sammen dog med en 

del opsigelser pr. 1/5 – men til gengæld er der 

også en del på venteliste. Den største 

udfordring er dog voksenholdene. Der skal 

kigges på om de skal sammenlægges og om 

der er efterspørgsel på om Tina skal have et 

eller flere af holdene. 

 

På nuværende tidspunkt er der to ledige bokse 

og flere på venteliste, så det er lovende og et 

godt grundlag for at få fyldt stalden op. Der vil 

dog altid være ca. 15 ledige bokse så vi til hver 

en tid har mulighed for at tage elevhestene ind, 

hvilket vi vurderer er bedst i forhold til 

velfærden for hele elevskolen. 
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Der har været problemer med unge mennesker 

som leger med tobak, stearinlys og diverse i 

dommertårnet ved springbanen. De rette 

instanser er blevet informeret og der er 

skærpet opsyn med de involverede. Derudover 

indstilles dommertårnet til at blive rykket ned 

snarest muligt, da det ligeledes vurderes at 

være farligt at benytte det. 

 

c. 

Økonomi v/Michelle 

 

Elevundervisningen er i første kvartal 2023 

faldet næsten 30% vs. første kvartal 2022, 

hvilket ses på nogle tomme hold. 

 

Opstaldningsmæssigt er der en lille stigende 

indtægt i forhold til prisstigningen. 

 

Stævner har i første kvartal givet +20.000 kr. 

Samlet har der været en stævneindtjening på 

52.000 kr. i 2023 vs. 2022. 

 

Sponsorindtægter 20.000 kr. 2023 vs. 13.000 

kr. 2022. 

 

Omsætningsmæssigt lægger vi på det samme 

i forhold til 2022.  

 

Personaleomkostninger er der sparet næsten 

40.000 kr. ved ansættelsen af Tina. 

 

Lagerbeholdningen er lidt lav, men der bliver 

leveret wrap lige så snart det er klar. 

 

Samlet set er der +67.000 kr. på første kvartal 

2023. 

 

Stævnet i april gav +11.000 kr. Vi ser frem til 

flere stævner resten af året. 

 



 

Side 3 af 6 
 

Der opfordres endnu engang til at hjælpe ved 

stævnerne, da vi på denne måde har mulighed 

for at holde flere stævner med flere startere og 

dermed få endnu flere penge til klubben, så vi 

kan holde stedet kørende på en god og flot 

måde. 

 

d. 

Øvrigt fra Forretningsudvalget 

Konstituering af bestyrelsen 

Bestyrelsen består af 6 medlemmer. 

 

Der indstilles til, at Michael Holm overtager 

posten som næstformand og dermed bliver en 

del af forretningsudvalget. Dette vedtages. 

 
   

e. 

Status fra HOSK Venner 

v/Maiken 

Bestyrelsesoversigt 

 

Mulighed for at tjene penge til 

HOSK 

Forslag om at lave en billedoversigt med de 

forskellige bestyrelsesmedlemmer (alle tre 

bestyrelser) samt deres ”funktion”. 

 

I forbindelse med Skive Festival 1-3. juni, kan 

HOSK tjene 10.000 kr. ved at stille hjælpere. 

Ti timers arbejde giver armbånd til festivalen. 

Kontakt Tina for yderligere. 

 

Sidste stævne gav +3.500 kr. 

 

Der er et ønske om at kunne bidrage med 

mere end elevheste, og det foreslås at der 

bliver etableret en (eventuelt overdækket) 

roundpen til longering, så vi kan passe på 

bunden i hallerne, men også for at passe på de 

yngre ryttere som måske kan føle sig lidt 

presset over at der kommer folk ind for at 

longere. Mikael vil undersøge muligheden. 

Niels foreslår at SI vil betale en andel. 

 
   

f. 

Status fra Daglig Leder v/Tina 

Status på tomme bokse / 

venteliste 

 

Der er skrevet ny kontrakt på wrap, som vil 

leveret så snart det er klart. 
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Gødningsprøver tages i næste uge. Når 

sommerfoldene er klar, bliver de taget i brug. 

Der indstilles til at de der har ting stående på 

vinterfoldene ryddes, så de er helt tomme. 

 

Der vil ligeledes blive fyldt huller så foldene er 

klar til vinterbrug igen. 

 

Buller er kommet i elevskolen, og han fungerer 

rigtig godt. 

 

Zafir er solgt pr. 1/5. 

 
   

g. 

Status fra SI v/Niels 

 

Ansøgning til EU-tilskud (hektartilskud til 

græsningsarealer) er sendt afsted, området er 

reduceret fra 12 hk til 8 hk grundet den 

nybyggede padelhal på vores ekstra 

sommerfold. 

 

Status på kloak-projektet: det forventes at 

rørene vil blive leveret i slut uge 16. I løbet af 

maj vil afretning og flisebelægning mellem 

hallerne blive ordnet. 

Det er drøftet om parkeringspladsen skal 

udvides hen foran den store hal, og dette er 

vedtaget. Det bliver ordnet i samme ombæring. 

 

Huslejeopgørelsen er sendt til 

forretningsudvalget. 

 

Timeprisen på halleje er 441 kr., hvoraf 

kommunen yder tilskud på 72% til SI. Herefter 

betaler HOSK 28% = 124 kr. 

 

Michael spørger ind til økonomien ved 

varmepumpen i sekretariatet, da det vurderes 

at være dyrt når den skal varme rummet op for 

få dages stævner. Niels vil kigge nærmere på 

om den skal udskiftes. 
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h. 

Punkter til drøftelse 

Hvilke bokse til hvilke heste? 

 

 

 

 

 

Undervisere efter sommerferien 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aftale med Jens Henrik 

v/Michelle 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opstaldermøde v/Mikael 

 

 

 

 

Der er blevet sat spørgsmålstegn ved at der 

står små ponyer i bokse beregnet til store 

heste. Det indstilles til at det indskrives i 

kontrakten at dette vil ske med forbehold, 

forstået på den måde at ponyerne skal flyttes 

hvis der kommer store heste i opstaldning. 

 

Som udgangspunkt fortsætter alle undervisere 

som på nuværende, dog med forbehold for om 

Sandra muligvis skal videre 

uddannelsesmæssigt. 

 

Det drøftes om der skal skabes en større grad 

af struktur i holdundervisningen, fx hvordan 

timen planlægges og hvordan det formidles til 

eleverne. Desuden vil der kigges endnu mere 

på sammensætningen af holdene så alle 

ryttere er på samme niveau. 

 

Maiken foreslår at der indføres en føl-ordning 

for nye undervisere, så de bliver godt rustet til 

deres undervisningsopgave. 

 

Jens Henrik efterspørger om en fast ordning. 

Eftersom der er god respons fra egne ryttere 

og der ligeledes kommer en del udefra, 

besluttes det at gøre det til en fast ordning. 

Klubben tjener ikke på det, andet end et godt 

omdømme og ridehuskort fra folk udefra. 

 

Mikael vil undersøge om det er muligt at 

oprette et bookingsystem på Zakobo. 

 

Opstaldermøde den 17/4 kl. 19.00. Blandt 

andet vil prissammensætningen blive fremlagt 

så der ikke vil opstå nogen misforståelser. 
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Sammenhold og 

foreningsforståelse v/Michael H. 

 

Det skal italesættes, at HOSK er en forening 

drevet af ikke blot bestyrelserne, men også af 

stedets medlemmer. 

Der er tale om at HOSK skal brandes. Dette 

gøres bl.a. ved at stedet ser ordentligt ud for 

udefrakommende og det sociale i foreningen 

skal plejes, specielt efter pandemien hvor det 

ikke har været en mulighed. Michael vil tale 

mere om det på opstaldermødet. 
   

i. Eventuelt  

 

 Der er stor efterspørgsel på en sommerfest og 

det er der i bestyrelsen stor opbakning til.  

 

Der er endnu engang kommenteret på farten 

på grusvejen og Mikael har taget hånd om det. 

Hvis der er flere spørgsmål til det, henviser vi 

til at kontakte Mikael. 

 

Forslag til springtider i weekenden er 16-19 

lørdag og 8-11 søndag så det så vidt muligt 

ikke ligger i spidsbelastningen. Det pointeres 

desuden endnu engang at der under 

springtiderne er fri leg for alle. Man kan altså 

ikke booke sig ind på faste tider og dermed 

forvente at ingen andre rider på samme 

tidspunkt. 

 

 

 

 

 

Mikael Søgaard 

Formand – Holstebro Sportsrideklub 


